

Size: 250mm x 200mm

03/09/2018

BASF
We create chemistry

SELONTRA® SOFT BAIT

RACUN TIKUS

UMPAN LEMBUT

Perawis Aktif : cholecalciferol	0.075% w/w
Perawis Lengai :	99.925% w/w

Kandungan Bersih: 5 kg

UMPAN LEMBUT SEDIA DIGUNA MEMBUNUH TIKUS NORWAY DAN TIKUS RUMAH YANG RESISTAN TERHADAP ANTIKOAGULAN



Diedarkan oleh:

BASF (Malaysia) Sdn. Bhd. (182671-M)

No. 2, Jalan Astaka U8/87, Bukit Jelutong, Seksyen U8,
40150 Shah Alam, Selangor Darul Ehsan, Malaysia.
Tel.: 03-5628 3888 Faks: 03-5628 3777

@ Cap Dagangan Didaftarkan BASF

P(L) 09/18



Resistors & COMPETITORS ONLY

MAKLUMAT UMUM

SELONTRA® Soft Bait boleh diguna di dalam bangunan, di luar bangunan dan di sepanjang garisan pagar, termasuk perimeter garisan pagar. Tikus Norway dan tikus Rumah yang resisten terhadap antikoagulan akan dikawal dan pra pengumpunan tidak diperlukan. Selontra mengawal tikus dengan sekali makan. Tikus yang termakan racun akan mati selepas empat hari. **JANGAN** benarkan umpan mencemarkan bahan-bahan makanan atau bahan makanan untuk manusia atau haiwan. **JANGAN** melebihi 3 m di antara tempat pengumpunan bagi tikus rumah, atau 9 m bagi tikus Norway dalam penggunaan awal. Produk ini mesti digunakan di dalam tempat pengumpunan kebal diusuk yang berkunci.

ARAHAN PENGGUNAAN PENYANDAR

KEADAAN	PEROSAK	KADAR	KOMEN KRITIKAL
Di dalam dan di sekitar rumah kediaman, bangunan perindustrian, komersial dan pertanian, rumah haiwan, ladang, dermaga, bangunan perkhidmatan awam, hospital, kemudahan pemrosesan makanan, abattoir, kenderaan pengangkutan (termasuk kapal), di sekitar terminal bilian, Kawasan penyimpanan dan garisan pagar (termasuk perimeter garisan pagar)	Tikus Norway (<i>Rattus norvegicus</i>)	3 - 9 unit SELONTRA® Soft Bait di setiap tempat pengumpunan	Pilih lokasi pengumpunan sesuai, seperti di sepanjang laluan tikus atau kawasan yang menunjukkan tanda-tanda infestasi. Cuba binakan suatu halangan lokasi pengumpunan di antara kawasan hidup dan makan. Letakkan 3 - 9 unit SELONTRA® Soft Bait di setiap lokasi pengumpunan. SELONTRA® Soft Bait mesti diletakkan di dalam tempat pengumpunan kebal diusuk yang berkunci (seperti Stesen Tikus Xtra ROGUARD®). Pada penggunaan awal, pemeriksaan ke atas lokasi pengumpunan selepas 3 hari mesti dilakukan untuk menentukan aktiviti di dalam lokasi pengumpunan dan lokasi baru mungkin dipilih jika perlu. Pemeriksaan lanjutan mungkin juga dilakukan lagi selepas 4 hari untuk menggantikan mana-mana umpan lembut yang telah dimakan. Bagi infestasi tinggi, adalah disyorkan bahawa pemeriksaan berulangan ke atas semua lokasi pengumpunan dilakukan pada setiap tempoh 7 hari, menggantikan Soft Bait baru hanya bila Soft Bait telah dimakan dan sehingga semua tanda-tanda aktiviti tikus telah hilang. Tikus Rumah mempunyai ruang kediaman yang sangat terhad dan tidak perlu minum. Ia adalah lebih sukar untuk dikawal daripada tikus Norway kerana corak pemakanannya lebih tidak menentu. Pilihlah lokasi pengumpunan maka menjadi lebih penting daripada pemilihan bagi tikus rumah. Letakkan 1 - 2 unit SELONTRA® Soft Bait di dalam tempat pengumpunan kebal diusuk (seperti Stesen Tikus Rumah ROGUARD®) yang dijarakkan sejauh 2 - 3 meter. Lokasi pengumpunan akan berada di kawasan-kawasan di mana aktiviti mereka adalah jelas kelihatan, terutamanya di mana nalinya boleh dilihat. Periksa lokasi pengumpunan dan gantikan SELONTRA® Soft Bait sehingga semua tanda-tanda aktiviti tikus Rumah telah hilang.
	Tikus Rumah (<i>Mus musculus</i>)	1 - 2 unit SELONTRA® Soft Bait di setiap tempat pengumpunan	

PANDUAN MENGGUNA : SELONTRA® Soft Bait mesti diletakkan di kawasan yang selalu dikunjungi oleh perosak sasaran sahaja. **SELONTRA® Soft Bait** mesti diletakkan di dalam tempat pengumpunan kebal diusuk yang berkunci seperti Stesen ROGUARD® Xtra Rat atau ROGUARD® Mouse. **JANGAN** tempatkan umpan di kawasan yang boleh dicapai oleh haiwan domestik, kanak-kanak, haiwan kesayangan dan hidupan liar. **JANGAN** meletakkan umpan di kawasan-kawasan yang mudah kena banjir. Sumber makanan alternative mesti dikeluarkan atau dikurangkan secepat yang mungkin. Produk ini bertujuan untuk digunakan dengan meletakkannya di dalam tempat pengumpunan kebal yang berkunci.

PANDUAN MENGUMPAN: JANGAN mengumpun pada/berhampiran dengan makanan/tempat penyediaan makanan termasuk makanan termakan. Sebelum penggunaan - tutup semua bahan makanan yang terdedah, pinggan mangkuk dan perkakas dapur serta tempat-tempat di mana makanan disediakan atau disimpan. Selepas penggunaan - biar peredaran udara sepenuhnya di kawasan rawatan. Bersihkan tempat rawatan sebelum pemrosesan atau sebelum perkhidmatan bermula semula.

Berbahaya kepada **HAIWAN TERNAKAN, HIDUPAN LIAR, IKAN, HAIWAN KRUSTASIA DAN LAIN-LAIN.**

Umpan ini berbahaya kepada khinzir, kucing, anjing, poltri, burung dan hidupan liar. **JANGAN** letak umpan di lokasi-lokasi yang boleh dicapai oleh haiwan atau burung lain.

AWAS: a) Bahaya kepada Manusia: Berbahaya jika termakan. Elakkan daripada terkena kulit atau mata. Ketika mengendalikan produk ini, pakai pakaian pelindung diri termasuk sarung tangan dan **JANGAN** makan, minum atau merokok. Selepas mengendalikan produk ini, pastikan tutup bekas udara yang rapat dan simpan di tempat berkunci yang mempunyai peredaran udara yang baik, kering dan dingin.

Jangan mengumpun racun ini di tempat yang senang dicapai oleh kanak-kanak dan haiwan peliharaan. Pastikan mandi sebersih-bersihnya menggunakan sabun dan air yang banyak.

b) Bahaya Pada Alam Sekitar: **JANGAN** cemarkan kolam, sungai atau saliran air.

TANDA KERACUNAN: Tidak berlaku gatal-gatal kepada mata dan kulit.

RAWATAN KECEMASAN: Rawatan hendaklah mengikut tanda sakit.

NO. KECEMASAN SYARIKAT Tel: 03-5628 3999

